

Referat fra bestyrelsesmøde den 6. juni 2023

1. Nyt fra funktionærerne.

A. Nyhedsbrev.

Udvidelse af parkeringsplads bag pizzeria er færdigt, med undtagelse af sand til fliserne . Der mangler vandtilslutning.

Ladestandere: Tilbud fra Nortec: Etablering incl. vaskebrik, kan kun bruges af bebyggelens beboere. Samt **tilbud fra OK:** Skemaer udfyldes, sendes retur og afvente svar. **Vi vælger Nortec.**

Køkkener: 3 nye køkkener i gang på Isbjørnevej(nr. 42, 79, 103). Der er 37 nye køkkener i alt.

Nye døre: Arbejdet afsluttes indenfor de næste 14 dage. 4 lejemål på Isbjørnevej og et på Sælhundevej mangler nye døre. Nogle få (5) lejemål har ikke fået nye døre under hensyntagen til de beboere, som bebor disse lejligheder.

Personale: Isak er i dag blevet ønsket rigtig meget velkommen i Polarparken, efter to hårde måneder, hvor vi har manglet en medarbejder.

Træskulpturer: Save-Niels starter arbejdet med træskulpturerne i uge 26/27. Det ser vi frem til.

Udlejning af maskiner og trailer: 2 beboere har lånt hækklipperen. Man kan ikke forudbestille maskinerne og traileren flere dage forud. Man kan rige til kontoret og låne, når de skal bruges. Stik til trailer (adapter) indkøbes (Niels Peter).

Opmærkning af P-båse: Dan-markering har set på stregerne. De kommer og laver det om – kvit og frit – da malingen ikke er, som den burde. Dette gælder også højtænder på Isbjørnevej. **Vejbumpene** markeres med gule striber.

Hækkklipping er i gang og vil vare i ca en måned.

2. Hængepartier

A. Pære udskiftning i gadelamper: Der skiftes i en afdeling ad gangen

B. Hvad koster storskraldsindsamling/ oprydning i kr. og i personaletimer??: Det koster 5-7 mandetimer pr. uge. 48.724,- før skat pr. år.

C. Nyt om el ladestandere.?: Punktet er behandlet under **punkt 1(nyhedsbrev).**

D. Plantekasser info herom til beboerne. Punktet udgår.

E. Fuglekasser/insekthoteller og træskulpturer hvordan går det??: Niels Peter kontakter fuglekasseproducenten i morgen. Træskulpturer behandlet **under punkt 1(nyhedsbrev).**

F. Hjemmesiden, hvordan gik mødet??: Der er intet nyt endnu.

3. Nyt fra bestyrelsen.

A. Indslag til beboerbladet vedr. fuglekasser/insekthoteller og træskulpturer??: Michael kontakter DAB-bladet for dækning af skulpturerne.

B. Har der været beboer reaktioner på at man nu kan låne div. redskaber/trailer??: Punktet er behandlet under **punkt 1(nyhedsbrev)**.

C. Beboermødet

* **Hvem gør hvad?:** Vand og øl (Niels Peter køber). Pizza (Óluva bestiller, når vi kender antallet af deltagere).

* **Skal der serveres noget??:** Vand og øl. Pizza til alle fra vores lokale pizzeria.

* **Hvornår og hvor mødes vi??:** Vi mødes **kl 17:30** på funktionærernes kontor.

* **Pkt. til årsberetningen.**

D. Fb gr. skal vi bevare den og hvorfor??: Fb-gruppen slettes 18. juni 2023 (**Anni**)

E. Fælles arr. Opgørelse af de indkomne taloner:

Der var mange gode ideer til aktiviteter, men:

Af de **248** uddelte taloner, blev **8** returneret til bestyrelsen. **2** ville deltage i et festudvalg. **1** ville bakke op om arrangementerne.

Forslag til aktiviteter:

Foto(udsmykning af området) 1

Banko 3

Kaffe 2

Sct. Hans 3

Fællesspisning 4

Juletræsfest 4

Gåture 3

Strikke-/kortklub 1

Bevægelse (gym/yoga) 2

Fastelavnsfest 2

Oprydningsdag 2

Padlebane 1

Udendørslege 1

Busture 1

Grillaften 2

4. Evt.: Intet

Mødeleder: Birte. Referent: Oluva.